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  Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne konaného dňa 03.05.2017 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Prítomní členovia: p. Eva Struhárová, JUDr. Martin Smolka, Bc. Eduard Filo, Mgr. Jana 

Pondušová, Dr. Jozef Hrubo 

 

Neprítomný: p. Martin Barčák 

 

Rokovanie viedla p. Eva Struhárová, predsedníčka komisie. 

 

Program:  

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

 

2. Návrh Záverečného účtu Mesta Trenčín za rok 2016 

 

3. Predlžovanie nájomných zmlúv 

 

4. Rôzne 

 

5. Záver 

 

Zasadnutie KSV a VP otvorila predsedníčka komisie, p. Eva Struhárová. 

 

P. Struhárová navrhla do programu doplniť do programu ako bod 4 Informáciu 

o problematike protialkoholických záchytných izieb v súčasnosti. Následne sa bod 4 s názvom 

Rôzne posunie ako bod 5 a bod 5 s názvom Záver ako bod 6. 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, odsúhlasila návrh p. Struhárovej a program ako celok. 

 

 

K bodu 2. Návrh Záverečného účtu Mesta Trenčín za rok 2016 

 

Predložila: Bc. Anna Macháčková 

 

Bc. Macháčková: Materiál k tomuto bodu všetci dostali, spýtala sa, či sú nejaké otázky. 

P. Struhárová: V tabuľkovej časti – „Bežné dotácie – Dotácie ostatné“ v riadku 28 – 

„Prídavky na deti“ je pravdepodobne nesprávny údaj, nakoľko je tam uvedená výška dotácie 

10 554,18 € a použitie dotácie k 31.12.2016 vo výške 104 610, 10 €.  

Bc. Macháčková: Preverí to. Zvýšilo sa pochovávanie občanov, v minulom roku bolo 19 

pohrebov, ale podarilo sa aj spätne vrátiť peniaze od rodín a prebiehajú aj dedičské konania. 

P. Struhárová: Dotácia pre hospic – nemalo by tam figurovať Refugium, n.o. A taktiež 

v ZOS sa uvádza denný pobyt, ale v ZOS nie je denný pobyt. 

Ďalej – dotaz na riaditeľa SSmT PhDr. Pavlíka: 
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-  v dôvodovej správe je uvedený údaj, že nebola poskytnutá žiadna odľahčovacia služba 

občanom  

- taktiež je tam údaj, že je 57 žiadosti na poskytnutie terénnej opatrovateľskej služby – či to je 

údaj k 31. 12. 2016? 

PhDr. Pavlík : Obidva údaje preverí, že sa mu to nepozdáva.  

 

 

UZNESENIE č. 215 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie berie na vedomie Návrh 

Záverečného účtu Mesta Trenčín za rok 2016 s nasledovnými pripomienkami: 

 

- v tabuľkovej časti – „Bežné dotácie – Dotácie ostatné“ v riadku 28 – „Prídavky na 

deti“ je pravdepodobne nesprávny údaj, nakoľko je tam uvedená výška dotácie 

10 554,18 € a použitie dotácie k 31.12.2016 vo výške 104 610, 10 € 

- dotácia pre hospic – nemalo by tam figurovať Refugium, n.o 

- v ZOS sa uvádza denný pobyt, ale v ZOS nie je denný pobyt 

 

 

K bodu 3. Predlžovanie nájomných zmlúv 

 

Predložila: Mgr. Vladimíra Halienková 

 

Nájomca: Miškechová Darina  - má uhradené poplatky za nájomné aj KO  

 

UZNESENIE č. 216 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 1 - izbovému bytu č. 38 na ul. Východná 6690/33 vo 

vlastníctve mesta Trenčín Dariny Miškechovej vyhovieť na dobu určitú – 2 roky, 

s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená do 30.06.2019. 

 

Odôvodnenie: 

Žiadateľka má platnú nájomnú zmluvu do 30.06.2017 na 1-izbový byt č. 38 na ul. 

Východná 6690/33. 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31, 33, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje triapolnásobok  

životného minima, 

- neporušil ostatné podmienky uvedené v nájomnej zmluve , 

- riadne a včas si platí predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 
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Spoločným užívateľom bytu je: 

- syn Róbert Miškech 

 

 

Nájomca: Supeková Tatiana – má uhradené poplatky za nájomné aj za KO 

 

UZNESENIE č. 217 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 1 - izbovému bytu č. 48 na ul. Východná 6690/33 vo 

vlastníctve mesta Trenčín Tatiany Supekovej vyhovieť na dobu určitú, s účinnosťou odo 

dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená do 30.06.2019. 

 

Odôvodnenie: 

Žiadateľka má platnú nájomnú zmluvu do 10.07.2017 na 1-izbový byt č. 48 na ul. 

Východná 6690/33. 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31, 33, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje 

štyriapolnásobok  životného minima, 

- neporušil ostatné podmienky uvedené v nájomnej zmluve , 

- riadne a včas si platí predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

Spoločným užívateľom bytu je: 

- syn Michal Supek 

 

 

Nájomca: Adásková Jana - má uhradené poplatky za nájomné aj za KO 

 

UZNESENIE č. 218 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 2 - izbovému bytu č. 50 na ul. Východná 6690/33 vo 

vlastníctve mesta Trenčín Jany Adáskovej vyhovieť na dobu určitú – 2 roky, s účinnosťou 

odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená do 31.08.2019. 

 

Odôvodnenie: 

Žiadateľka má platnú nájomnú zmluvu do 31.08.2017 na 2-izbový byt č. 50 na ul. 

Východná 6690/33. 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31, 33, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 
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Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje 

štyriapolnásobok  životného minima, 

- neporušil ostatné podmienky uvedené v nájomnej zmluve , 

- riadne a včas si platí predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

Spoločnými užívateľmi bytu sú: 

- dcéra Michaela Adásková 

- dcéra Claudia Daňová 

 

 

Nájomca: Hanáčková Jana - má uhradené poplatky za nájomné aj za KO 

 

UZNESENIE č. 219 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 1 - izbovému bytu č. 54 na ul. Východná 6690/33 vo 

vlastníctve mesta Trenčín Jany Hanáčkovej vyhovieť na dobu určitú, s účinnosťou odo dňa 

nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená do 31.08.2019. 

 

Odôvodnenie: 

Žiadateľka má platnú nájomnú zmluvu do 13.09.2017 na 1-izbový byt č. 54 na ul. 

Východná 6690/33. 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31, 33, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z.  

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňa finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje 

štyriapolnásobok  životného minima, 

- neporušil ostatné podmienky uvedené v nájomnej zmluve , 

- riadne a včas si platí predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

Spoločným užívateľom bytu je: 

- syn Samuel Hanáček 

 

 

Nájomcovia: Kotlárová Janka a Kotlár Peter - majú uhradené poplatky za nájomné aj za KO, 

majú nedoplatok na vodnom a stočnom k 25.04.2017 vo výške 239,14 €. Majú splátkový 

kalendár, no momentálne sú v omeškaní 3 splátok a aj nové faktúry mimo splátkového 
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kalendára nemajú od januára 2017 uhradené. Dňa 24.04.2017 zaplatili 55 € (už započítané v 

sume 239,14 €). 

 

P. Kotlárová sa dostavila na zasadnutie komisie a uviedla, že nedoplatok jej vznikol 

z dôvodu, že dostala menšiu dávku v HN, iný príjem nemala, manžel je ťažko chorý. Až 

v apríli sa zamestnala, dostala prvú výplatu a z tej uhradila nájomné, nedoplatok si doplatí.  

JUDr. Smolka: Je treba platiť pravidelne, komunikovať s úradom. 

P. Struhárová: Budeme sledovať, či sú splátky pravidelné. 

 

UZNESENIE č. 220 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 2 - izbovému bytu č. 1 na ul. Kasárenská 1725/5A vo 

vlastníctve mesta Trenčín Janky Kotlárovej a manž. Petra Kotlára vyhovieť na dobu 

určitú – 1 rok, s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená 

do 30.06.2018. 

 

Odôvodnenie: 

Žiadatelia majú platnú nájomnú zmluvu do 30.06.2017 na 2 – izbový byt č. 1 na ul. 

Kasárenská 1725/5A. 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 16 bytových jednotiek na ul. Kasárenská 1725/5A, 

ktoré boli postavené za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z. 

Uvedení žiadatelia, ktorí žiadajú o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňajú finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu, neprevyšuje 

triapolnásobok životného minima, 

- neporušili ostatné podmienky uvedené v Zmluve o nájme bytu, 

- riadne a včas si platia predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

Spoločným užívateľom bytu je: 

- syn Peter Kotlár 

 

 

Nájomca: Balážová Renáta - má uhradené poplatky za nájomné aj za KO ku dňu 31.03.2017. 

Za apríl jej vraj nájomné už z účtu odišlo (volala Mgr. Halienkovej), na účte mesta peniaze 

dňa 03.05.2017 ešte neboli. 

 

UZNESENIE č. 221 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 1 - izbovému bytu č. 13 na ul. Gen. M. R. Štefánika 382/31 

vo vlastníctve mesta Trenčín Renáty Balážovej vyhovieť na dobu určitú – 1 rok, 

s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni v ktorom bude zmluva zverejnená do 30.06.2018. 
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Odôvodnenie: 

Žiadateľka má platnú nájomnú zmluvu do 30.06.2017 na 1-izbový byt č. 13 na ul. 

Gen. M. R. Štefánika 382/31. 

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- neporušil ostatné podmienky uvedené v nájomnej zmluve , 

- riadne a včas si platí predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

 

Nájomca: Krovinová Katarína - má uhradené poplatky za nájomné aj za KO, požiadala 

o predĺženie NZ na dobu neurčitú 

 

P. Ďurechová, MBA: P. Krovinová do bytu investovala, tento byt patrí medzi byty určené na 

odpredaj. To, čo mesto platí do fondu opráv, je viac, ako nájomníčka zaplatí mestu na 

nájomnom. 

 

UZNESENIE č. 222 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

o predĺženie nájomnej zmluvy k 2 - izbovému bytu č. 36 na ul. Západná 2507/3 vo vlastníctve 

mesta Trenčín Kataríny Krovinovej vyhovieť na dobu neurčitú. 

 

Odôvodnenie: 

Žiadateľka má platnú nájomnú zmluvu do 30.06.2017 na 2-izbový byt č. 36 na ul. 

Západná 2507/3. 

Uvedený žiadateľ, ktorý žiada o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- neporušil ostatné podmienky uvedené v nájomnej zmluve , 

- riadne a včas si platí predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu. 

 

Spoločnými užívateľmi bytu sú: 

- dcéra Katarína Krovinová 

- dcéra Martina Krovinová 

- vnuk Kristián Krovina 

 

 

P. Struhárová: žiada stanovisko od kompetentných, ako to vyzerá s dostavbou budúcich 

nájomných bytov na ul. Veľkomoravská, v akom štádiu je odpredaj bytov pre mesto, kedy 

bude asi možné byty prideliť žiadateľom a taktiež v akom štádiu je žiadosť o finančný 

príspevok zo ŠFRB na tieto byty. 

 

 

K bodu 4. Informácia o problematike protialkoholických záchytných izieb v súčasnosti 

 

Predložil: Mgr. Patrik Čech 

 

Mgr. Čech: Podrobný materiál k tomuto bodu dostali členovia komisie mailom. Na ZMOS 

a Združení náčelníkov obecných a mestských polícii Slovenska býva riešená problematika 

protialkoholických záchytných izieb. Dňa 10.05.2017 bude ohľadom protialkoholických 
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záchytných izieb na MZ SR zasadať pracovná skupina. Bolo by vhodné, keby členovia 

komisie vyjadrili svoj názor na zriadenie protialkoholických záchytných izieb. Táto služba 

nikdy nebude zisková, iba stratová, je to služba občanom. V súčasnosti je v zákone, že 

náklady na prevádzku záchytnej izby uhrádza zdravotníckemu zariadeniu tá obec, na ktorej 

území je záchytná izba zriadená, vo výške 600 Sk na lôžko a deň. Súčasný zákon je 

v mnohých prípadoch zavádzajúci a neaplikovateľný v praxi. Volal na psychiatrické 

oddelenie do nemocnice. Toto oddelenie v súčasnosti supluje záchytku, majú 3 – 4 pacientov 

denne, ide skôr o ľudí s problémovým správaním v opitosti, bývajú agresívni. Nejde len 

o ľudí z Trenčína, ale aj Piešťan, Nového Mesta nad Váhom, Bánoviec nad Bebravou, 

Dubnice nad Váhom. 

JUDr. Smolka: Skôr to vidí cez VÚC, nakoľko oni financujú zdravotnícke zariadenia. 

PhDr. Pavlík: Bol pritom, keď pred 17-timi rokmi MsZ protialkoholické záchytné izby 

rušilo, nakoľko viac ako polovica klientov neboli obyvatelia Trenčína. Potreba tu je, ale aby 

to financovanie nebolo len na pleciach mesta. 

P. Struhárová: Je potrebné definovať, aký status bude mať záchytka, spádové oblasti, či už 

financovanie bude robiť VÚC alebo ministerstvo cez VÚC, ale aby to nebolo len na meste. 

Kde to vznikla idea zriadiť protialkoholické záchytné izby? 

Mgr. Čech: Na ZMOS, Združení náčelníkov obecných a mestských polícii Slovenska, ale aj 

z prostredia MZ SR. 

 

UZNESENIE č. 223 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie podporuje tento druh 

služby, ale je potrebné doriešiť celkovú organizáciu protialkoholických záchytných izieb 

a otázku financovania protialkoholických záchytných izieb, aby financovanie nebolo len na 

pleciach mesta.  

  

 

Bc. Macháčková: Preverila preklep v tabuľkovej časti Záverečného účtu – „Bežné dotácie – 

Dotácie ostatné“ v riadku 28 – „Prídavky na deti“ - použitie dotácie k 31.12.2016 a miesto 

sumy 104 610, 10 € tam má byť suma 10 624, 74 €. 

 

 

K bodu 5. Rôzne 

 

Mgr. Činčárová: Je potrebné zvážiť, či by nebolo dobré, že by si Centrum seniorov niekto 

zobral do výpožičky. 

P. Struhárová: prečítala požiadavku z predchádzajúceho zasadnutia komisie a taktiež 

odpoveď. 

Požiadavka: 

Členovia komisie: Komisia odporúča, že je potrebné riešiť situáciu v Centre seniorov 

zadefinovaním účelu budovy a riešiť aj personálnu otázku zamestnancov. /uzn. č. 213/ 

Odpoveď: 

Vedenie Mesta do blízkej budúcnosti neuvažuje o zmene činnosti Centra seniorov,                  

v súčasnosti sa pripravuje analýza návštevnosti a využiteľnosti Centra seniorov a podľa 

výsledku sa následne príjmu náležité opatrenia. 

 

JUDr. Smolka: pokiaľ sa neuvažuje o zriadení soc. služby v Centre seniorov, tak to dajme 

inde. 
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P. Struhárová: Budovu Centra seniorov by najradšej využila na sociálne účely. P. Buxarová 

by mala spraviť analýzu návštevnosti. Ale už keď budovu niekomu dať, tak do prenájmu a nie 

do výpožičky, lebo je rozdiel dať do výpožičky a dať do prenájmu. Keď je niečo zadarmo, 

ľudia si to nevážia. Musí rozhodnúť mesto. 

 

UZNESENIE č. 224 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča k tomuto 

problému stretnutie Komisie kultúry, Komisie SV a VP a vedenia mesta v termíne do 

30.05.2017. 

 

 

P. Struhárová: prečítala ďalšiu požiadavku z predchádzajúceho zasadnutia komisie a taktiež 

odpoveď. 

Požiadavka: 

Členovia komisie: Komisia odporúča vedeniu mesta osloviť predstaviteľov Armády spásy s 

možnosťou ďalšej spolupráce v oblasti sociálnych služieb predovšetkým krízovej intervencie. 

/uzn. č. 214/ 

Odpoveď: 

Vedenie Mesta berie požiadavku Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku na vedomie, 

na základe doterajšej komunikácie, spoločných jednaní a návštevy zariadení prevádzkovaných 

Armádou spásy nadobúda názor, že takáto spolupráca v oblasti sociálnych služieb môže byť 

pre Mesto prospešnou a preto ju bude podporovať.   

 

P. Struhárová: Mali by sme s tým nejako naložiť a vyvinúť iniciatívu. 

Mgr. Barinec: Prihlásil NPDC do projektu EÚ, ktorý je pod MPSV a R a ktorý by pomohol 

naštartovať centrum, aby fungovalo tak, ako má. 

PhDr. Pavlík: Je to v takom štádiu, že naša žiadosť je na 1. mieste, už sa teraz posudzuje, do 

30 dní budeme vyrozumení. Nie je tam žiadny dôvod, prečo by žiadosti nemalo byť 

vyhovené. 

P. Struhárová: Aký je cieľ projektu? 

Mgr. Barinec: Materiálno – technické zabezpečenie + vedenie celej agendy o klientoch, čo sa 

s nimi bude robiť, rôzne druhy terapií, poradenstvo. 

P. Struhárová: Sú tam aj náklady na zamestnancov? 

Mgr. Barinec: Áno. 

P. Struhárová: Aký je rozpočet projektu? 

Mgr. Barinec: Cca 88 tis. €. V budove je aktuálne nocľaháreň, NPDC, no klienti, ktorí 

chodia do práce, žiadajú aj útulok, aby tam mohli byť stále. 

 

UZNESENIE č. 225 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, z 5 prítomných členov komisie odporúča vedeniu mesta 

oficiálnym listom osloviť Armádu spásy s požiadavkou spolupráce v oblasti poskytovania 

sociálnych služieb krízovej intervencie  v Trenčíne a zároveň pozvať predstaviteľov Armády 

spásy na ďalšie stretnutie v Trenčíne, na ktorom budú prebraté ďalšie záležitosti a 

predovšetkým rozsah spolupráce. 

 



9 

 

P. Struhárová: upozornila, aby p. Ďurechová z ÚMM, ktorá nastúpila na miesto               

Mgr. Beniačovej, nezabudla predkladať členom komisie kvartálne zoznam nedoplatkov 

nájomcov, ktorí bývajú a bývali v mestských nájomných bytoch. 

 

 

P. Struhárová: predniesla požiadavku na PhDr. Pavlíka a JUDr. Hudecovú – aby na každej 

komisii predkladali aktualizovaný zoznam prijímateľov soc. služby v ZOS na ul. Piaristická aj 

v ZpS na ul. Lavičkova a taktiež aj aktualizovaný zoznam žiadateľov o poskytnutie SS, a to 

k poslednému dňu predchádzajúceho mesiaca.  Aspoň v časti  ZOS by mal byť kolobeh ľudí, 

aby tam boli umiestnení klienti na určitý čas a následne by mali byť presunutí do iného 

zariadenia a taktiež by sa malo počítať s poskytovaním odľahčovacej služby, ktorej 

poskytovanie máme zakotvené aj vo VZN . 

 

 

P. Struhárová: spýtala sa Ing. Liptaia, či má pre komisiu nejaké informácie. 

Ing. Liptai: MsP je preťažená, čo sa týka parkovania. Je potreba navýšiť zamestnancov na 

kontrolovanie priestupkov, ktoré sa týkajú zakúpenia parkovacích kariet, taktiež aj keď sa 

spustí parkovanie na Juhu a Sihoti III. a IV., nakoľko aby fungovalo parkovanie, je potrebné 

to kontrolovať, ale samozrejme je potrebné kontrolovať aj verejný poriadok. Regulačný efekt 

parkovania v centre mesta je veľký. Do verejného poriadku patrí aj parkovanie, regulácia 

parkovania je veľkým prínosom aj pre verejný poriadok, zmenšil sa počet dopravných 

priestupkov v tejto oblasti, keďže ľudia majú kde zaparkovať, neparkujú toľko na zeleni, 

v križovatkách, na priechodoch pre chodcov a pod. 

 

 

Na záver p. Struhárová, predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a 

ukončila zasadnutie Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku.  

 

 

 

 

              Eva Struhárová v.r. 

                      predsedníčka komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Zuzana Marcinátová, garant komisie,  

    dňa 09.05.2017                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                


